
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Eryka Smulewicza

na 41. posiedzeniu Senatu
w dniu 7 paŸdziernika 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra œrodowiska Macieja Nowickiego

Szanowny Panie Ministrze!
W zwi¹zku z tym, ¿e projekt pt. „Uporz¹dkowanie gospodarki œciekowej na terenie miasta P³ocka” zo-

sta³ zakwalifikowany jako kluczowy Program Operacyjny „Infrastruktura i Œrodowisko”, proszê o udzie-
lenie informacji, w jakim stadium znajduje siê realizacja przedmiotowego projektu.

Przedmiotowe przedsiêwziêcie ma bardzo istotne znaczenie dla P³ocka i pó³nocnego Mazowsza. Jego
realizacja przyczyni siê do poprawy stanu œrodowiska naturalnego, miêdzy innymi przez ograniczenie
zrzutu œcieków komunalnych do Wis³y.

Z powa¿aniem
Eryk Smulewicz




